
IZ DELA SINDIKATA V POLETNIH MESECIH

Zdomci so se povzpeli na Triglav
Čeprav ao poletnl mesecl hamenjenl oddlhu, pa

vendarle družbenopolltlčne organlzaclje ne zapadejo
v tako Imenovano poletno mrtvllo. Časl ao pač takšnl,
da Je treba živetl In delatl precej man\ lagodno kotje
to bll prlmer v preteklostl. Tudl v občlnskem slndikal-
nem svetu so s/ prlvoščlll poletne dopuste In se
prlpravlll na delo v drugl polovlcl leta. Kljub temu pa
organlzaclja nl nehala delovatl, celo nasprotno, kar
precej dela ao naredlll v teh dveh meseclh.

Tik pred počitnicami smo
se srečali z grozljivim podat-
kom, da si delovne organiza-
cije delyo preveč visoke oseb-
ne dohodke. O ozadju te ugo-
tovitve ne bomo razpravljali,
pač pa poglejmo, kaj je v zve-
zi s tem storil sindikat. Predv-
sem so preveijali, kako ures-
niČujejo sklepe v zvezi z deli-
tvami osebnih dohodkov in
kakšni so odmevi v delovnih
organizacijah. Pravijo, da te-
žav ni bilo, in da bo celotna
slika jasna šele potem, ko bo-
do v celoti znani polletni re-
zultati gospodarjenja. Šele ta-
krat bomo lahko natančno
ovrednotili odziv v delovnih
organizacijah. Pač pa bo ne-
kaj več težav z DSSS v ]jub-
ljanski Kartonažni tovarni,
kjer so delavci že petič glaso-
vali na referendumu proti
pravilniku o osnovah in meri-
lih za delitev osebnih dohod-
kov in sredstev skupne pora-
be.Vzroke za to v občinskem
sindikalnem svetu še razisku-
jejo.

Drugo pomembno področ-
je delovanja v poletnih mese-
cih je bila priprava in začetek
javne obravnave predloga
ruvedbe 4. samoprispevka v
^jubljanskih občinah. V obči-
ni so že ustanovili operativni

odbor, ki je frontalno sestav-
ljen in je torej v ryem tudi
predstavnik sindikalne orga-
nizacije. V občinskem sindi-
kalnem svetu ta čas natančno
preučujejo program in se pri-
pravljajo za sklepno dejanje
te akcije.

H koncu gre tudi akcija pre-
ventivnega okrevanja delav-

cev. To je že tradicionalna ak-
cija občinskega sveta, o kateri
smo v Dogovorih že pisali.
Zadnja skupina letošryih iz-
brancev se bo domov vrnila 5.
oktobra.

Konec julija je bil ob 15. let-
nici slovenskega planinskega
društva Triglav iz Zurucha
pohod na Triglav. Udeležilo
se ga je 17 zdomcev iz vseh
štirih slovenskih društev v
Švici. Pohod je trajal 3 dni.
Pot, ki so si jo izbrali, je bila
sila zanimiva in poučna, saj je
polovica udeležencev prvič
splezala na našega očaka. Na
pot so krenili s Pokljuke prek
Rudnega polja, Vodnikove
koče na Velem polju in prek
Kredarice na »streho« Slove-
nije.

Junija pa so v občinskem
sindikalnem sveta pripravili
strokovni izlet za delavce, za-
poslene pri samostojnih obrt-
nikih. Ogledali so si Elkroj v
Moziiju. Izleta se je udeležilo
48 delavcev. Namen tega izle-
ta je seznaniti delavce, kako
so organizirane osnovne orga-
nizacije zveze sindikatov v
delovnih organizacijah in
kakšne so novosti na področ-
ju obrtnih pogodb. O tem sta
udeležencem govorila refe-
rentka za obrt pri občinski
skupščini Ljubljana-Center
Danijela Jovič in sekretar v
občinskem sindikalnem sve-
tu Franc Novak. S to ekskur-
zyo so hoteli tudi spodbuditi
omenjene delavce, da bi vodi-
li dejavnost za pridobitev no-
vih delavcev, ki še niso včla-
njeni v sindikalne organiza-
cije.
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